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        Radni Rady Miejskiej Inowrocławia 

        Danuta Jaskulska, 

        Patryk Kaźmierczak, 

        Jarosław Kopeć, 

        Agnieszka Mochalska, 

        Łukasz Oliwkowski, 

        Wojciech Piniewski, 

        Julia Ratajczak, 

        Agnieszka Urbańska 

 

 

Odpowiadając na interpelację złożoną 4 lipca, a dotyczącą zakupu urządzenia LifeVac dla 

wszystkich inowrocławskich żłobków, przedszkoli i szkół podstawowych informuję, że wniosek jest  

w pełni zasadny. Jednakże, ze względu na trudną sytuację finansową Miasta, nie może być w bieżącym 

roku zrealizowany. Państwa sugestia będzie wzięta pod uwagę przy konstruowaniu budżetu na 

przyszły rok budżetowy. 

 

              Z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia     

        Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 

 

 

    /-/ Szymon Łepski 
 

 

Do wiadomości: 

1. Wydział Organizacyjno-Administracyjny 

2. Biuro Rady Miejskiej 

 


